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De Lijn Gent  -  Veiligheidsoverleg

Op de avond van 8 augustus deed zich in Gent een incident voor waarbij een tram van de 
De Lijn betrokken was. Ter hoogte van het gerechtsgebouw in de Opgeëistenlaan 
sneuvelden drie ruiten van de tram ten gevolge van een of meerdere projectielen die het 
tramstel geraakt hebben. Gelukkig vielen er geen gewonden. Volgens de berichtgeving 
gaan de chauffeurs ervan uit dat de tram beschoten is met een luchtbuks. 

Dit incident zorgt voor spanning en ongerustheid bij het personeel van de 
vervoersmaatschappij in de stad Gent. In oktober vorig jaar werden twee controleurs van 
de De Lijn nog aangevallen door een grote groep jongeren, en enkele jaren geleden 
kreeg een chauffeur een mes op de keel gedrukt. 

Op de website van de vervoersmaatschappij vinden burgers informatie over de 
veiligheidsstatistieken van de De Lijn. De zogenaamde veiligheidsmonitor bestaat sinds 
eind 2008 en maakte deel uit van een groter veiligheidsplan. De meest recent 
gepubliceerde cijfers van deze monitor handelen over het derde kwartaal van 2014. 

De afgevaardigden van de chauffeurs van de VVM De Lijn vroegen een overleg met de 
veiligheidsdiensten van de stad.

1. Wat zijn de belangrijkste besluiten van het overleg tussen De Lijn, de burgemeester 
en de politie van Gent? Is de oorzaak van de schade reeds opgehelderd? 

2. Zal de veiligheidsmonitor van de De Lijn worden geüpdatet? Is het gebruikelijk dat de 
cijfers met een jaar vertraging gepubliceerd worden? 
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1. Tijdens het overleg met burgemeester Termont werd de geldende afspraak herhaald: 
oproepen van dispatching De Lijn worden door de politie met prioriteit behandeld. 
Dit was trouwens het geval in het bewuste incident, waarvan sprake in de 
vraagstelling. De politie was snel ter plaatse. 
Algemeen wordt de samenwerking tussen De Lijn, politie en stadsdiensten inzake 
veiligheid als positief ervaren. 
Na contact met de Lokale Recherche Gent en het Parket weten we dat het onderzoek 
nog steeds lopende is. Gezien het beroepsgeheim konden geen details worden 
meegegeven. Er is nog geen concrete aanwijzing naar een mogelijke verdachte. 
Het onderzoek wordt verder door de Lokale Recherche van Gent gevoerd; het dossier 
wordt op parketniveau behandeld.

2. De resultaten van de veiligheidsmonitor worden in principe geplaatst op de website 
van De Lijn van zodra deze resultaten bekend zijn gemaakt:
- intern aan de leden van het subcomité sociale veiligheid in de schoot van het 

CPBW
- extern aan de belangrijke stakeholders (de betrokken lokale besturen en 

politiezones). 
Tot op heden is dit het geval voor de resultaten tot en met het 1ste kwartaal 2015. 
Op de website ontbreken echter de resultaten van het 4de kwartaal 2014 en het 1ste 
kwartaal 2015, wat eerstdaags wordt rechtgezet. 
Volgende week vindt het volgende subcomité sociale veiligheid plaats, waar de 
resultaten van het 2de kwartaal 2015 worden bekendgemaakt. Aansluitend zullen ook 
die resultaten op de website van De Lijn gepubliceerd worden. 


